



Notice No. 202011

7th November, 2020

GOOD HOPE SCHOOL PARENT TEACHER ASSOCIATION
EXECUTIVE COMMITTEE
2020-2022 CANDIDATES LIST

Dear members,

The PTA nomination 2020-2022 has been completed. We have received 8 eligible nomination forms. According to point 8DII.v in the PTA Articles of Association, the candidates will be automatically elected if the total number of candidates is 8 or fewer. We hereby list below the 8 parent members of the Executive Committee, with their information attached for your reference:

1. Ms. Chan Siu Mung (陳小夢女士)
2. Mr. Cheng Kei Lai, Kenny (鄭基禮先生)
3. Ms. Kan Yuen Kei Janice(靳婉琪女士)
4. Mr. Leung Kin Keung (梁健強先生)
5. Ms. Poki Kwan (關寶琪女士)
6. Ms. Lee Suet Ching, Shireen (李雪貞女士)
7. Ms Ngai Shan Ting Stephanie (魏珊婷女士)
8. Mr. Wong Tak Shun Nelson (王德信先生)

The Annual General Meeting (2020) and the Congregation Ceremony will be held on 21st November 2020 (Saturday). Please refer to the AGM notice for details.

All Executive Committee members will attend the AGM meeting accordingly.


Yours faithfully,

Elec Ho
Executive Committee 2018-2020
Good Hope School Parent Teacher Association


1. Name of Candidate : CHAN SIU MUNG(陳小夢)

Student's name:	LAW HOI LAM LAW MEI HANG	
Student's Class Number:	S5B(15) P6D	
Academic Qualification: 學歷 :	大專	
Occupation: 職業 :	美容公司東主	
經驗 :	2014-2017 德望小學運動會義工 2015 代表德望學校出席教育局學校評估活動 2019 代表家長出席學校陸運會接力比賽 2019 德望學校家教會口罩捐贈活動義工 2020 德望學校中六畢業生畢業袍活動義工	
參選政綱 :	本人兩名女兒分別就讀德望小學及中學，很開心加入德望家長教師會大家庭，希望藉此機會以心服務學校和家長，回報學校對孩子們的栽培。本人希望藉著加入家長教師會，多為家長分享學校的最新教育資訊，本人積極參與家長義工，希望從中加深學校老師、家長與同學們的凝聚力，對學校有更多的歸屬感。	


2. Name of Candidate :Cheng Kei Lai, Kenny (鄭基禮)

Student's name:	Cheng Lok Yee, Latini, Cheng Sum Yee, Shereen	
Student's Class Number:	Latini 3D(5) Shereen 1F(5)	
Academic Qualification: 學歷 :	MBA, BBA (Hon.),HKU Secondary Education, DBS	
Occupation: 職業 :	CPA, specialised in China taxation Part-time Lecturer, HKU SPACE	
Experience:	I am a primary school director responsible for treasury function, as well as internal auditor of a Christian church association.	
Commitment Statement:	As a father of 2 daughters studying in GHS, I feel loyal and developed an intimate relationship with school and several key school personnel. In this connection, I commit contributing my expertise (i.e. accounting knowledge) to school for good.	


3. Name of Candidate : Kan Yuen Kei Janice (靳婉琪)

Student's name:	Hailee Leung	
Student's Class Number:	3E(22)	
Academic Qualification: 學歷 :	Diploma of Secretarial Studies	
Occupation: 職業 :	HR Manager 人事部經理	
Experience:	Recreation Committee of TSS PTA Publication Officer of GHSPTA	
Commitment Statement:	Through the different activities of PTA, I hope that children can grow up positively and enjoy their school life.	


4. Name of Candidate : Leung Kin Keung (梁健強)

Student's name:	Leung Sin Tung	
Student's Class Number:	3D (17)	
Academic Qualification: 學歷 :	Higher Diploma	
Occupation: 職業 :	Survey Officer	
經驗 :	2018-2020 GHS PTA Exco	
參選政綱 :	憑藉以往服務家教會經驗，繼續加強家長與學校之溝通。	

5. Name of Candidate :Poki Kwan (關寶琪)

Student's name:	Ko Wai-hei	
Student's Class Number:	6B/10	
Academic Qualification: 學歷 :	Master of Social Work	
Occupation: 職業 :	Registered Social Worker	
Experience:	Committee member of Parent-Teacher Association (2009-2015) Lunch Helper (2015-2018)of GHS Ex-Co member (2017-2020) of GHS PTA	
Commitment Statement:	<p>Hi, here is Poki. During the past three years, I participated in the PTA affairs which provided me the opportunities to serve the school and to share with my daughter.</p> <p>I am sincere to join the PTA Ex-Co member again, hope to contribute my knowledge to the school and share the spirit and colourful school life together.</p>	
經驗 :	<p>小學家長教師會常務委員(2009-2015) 德望學校午膳義工(2015-2018) 德望學校家長教師會委員(2017-2020)</p>	
參選政綱 :	<p>Hi, 我是 Poki。過去三年參加家教會的工作，正好給予我一個好機會去服務學校，且與女兒多溝通談及學校事。</p> <p>今年再次參選家長教師會委員，希望可繼續貢獻所學以服務學校，並一同在多姿多彩的校園生活下成長。</p>	


6. Name of Candidate :LEE SUET CHING, Shireen (李雪貞)

Student's name:	WONG HEI TUNG, Adina (5D/33)	
Student's Class Number:	5D/33	
Academic Qualification: 學歷：	Secondary graduated	
Occupation: 職業：	Nil (Housewife)	
Experience:	Working in a Japanese Trading company over 20 years. Main jobs are finance and administration works.	
Commitment Statement:	I had several experiences in joining PTA activities when my daughter was in primary section (Good Hope). From my past working experience and now I have more free time after retirement, I can spend more time to help and service the GHS PTA.	
經驗：	曾任職在港日資貿易公司超過 20 年。 主要職務：財政及行政管理工。作。	
參選政綱：	本人在女兒就讀德小時已多次參與 PTA 活動。憑著以往工作經驗及現在有充裕時間，所以可更投入中學部 PTA 幫忙協辦活動，為學校及女兒服務多一點。	

7. Name of Candidate :Ngai Shan Ting Stephanie (魏珊婷)

Student's name:	Chue Tsz Ning Catherine 褚芷寧	
Student's Class Number:	3F(10)	
Academic Qualification: 學歷：	Bachelor of Economics at Xiamen University 廈門大學經濟學院國際貿易系畢業	
Occupation: 職業：	Media 媒體	
Experience:	(2013-2107) PLK Lam Man Chan English Primary School PTA Chairlady (2014-2017) PLK Lam Man Chan English Primary School IMC Parent Manager (2018-present) PLK Lam Man Chan English Primary School Parent Consultant (2018-present) Federation of Parent-Teacher Association Kowloon City District Secretary (2019-present) Good Hope School PTA Vice-Chairperson	
Commitment Statement:	PTA is an integral part and one of the most important support groups of the school. As I have joined GHS PTA past year, I deeply felt the school's love, care and support for parents and students. I have been working in the media industry for 20 years, therefore I believe that teamwork is the key to success. "Teamwork Makes the Dream work!" I am good at organizing, coordinating and communicating with people. I promise that I will be a bridge between students, parents and school for communication. I will share all my experience and knowledge with our parents and students. I believe that we can learn and grow through the progress in the days to come.	
經驗：	(2013-2017) 保良局林文燦英文小學家長教師會主席 (2013-2017) 保良局林文燦英文小學法團校董會校董 (2013-2017) 保良局林文燦英文小學家長教師會名譽顧問 (2016-至今) 九龍城區家長教師會聯會秘書 (2019-至今) 德望學校家長教師會外務副主席	
參選政綱：	我相信家校合作是確保孩子獲得良好教育的重要環節，也是孩子成功的關鍵。加入德望家長教師會一年來，深深感受到學校對家長和學生的關愛與支持。本人從事媒體工作二十年，善於組織協調和溝通，本人承諾繼續努力做好家校橋樑，定當奉獻心力服務學校和家長，讓我們以一顆互相包容、關愛和尊重的心，一起進步。	

8. Name of Candidate :Wong Tak Shun Nelson (王德信)

Student's name:	Kayla Wong	
Student's Class Number:	S2D	
Academic Qualification: 學歷：	AICPA B.A.(Hons.) Business Studies	
Occupation: 職業：	General Manager of Wong & Poon Solicitors Director of Hang On Development	
Experience:	SSB Manager of Shung Tak Catholic English College IMC(2017-2021) Community Member of Yuen Long Public Secondary School SMC(2008-2012) President of Shung Tak Catholic English Alumni Association(2008-2012) School Manager of Shung Tak Catholic English College SMC(2008-2012)	
Commitment Statement:	Through my experience in the SMC, I believe I can collaborate smoothly with teachers and parents aiming at providing a good and happy learning environment for our daughters.	
經驗：	天主教崇德英文書院辦學團體校董(2017-2021) 元朗公立中學學校管理委員會社區人士代表(2008-2012) 天主教崇德英文書院校友會主席(2008-2012) 天主教崇德英文書院校友校董(2008-2012)	
參選政綱：	透過我在校管會的經驗，相信可以與老師及家長合作無間，務求達到提供一個良好及開心的學習環境給我們的女兒。	